
Begroting 2023 - Vraag en antwoord ronde 2 

Nr Datum ontv. Pag. Vraag Antwoord Datum naar
raad

INFOM.
1

12-10-2022 Infoma
rkt -
alg.

Wat is de onderbouwing van de keuze om 2023 incidenteel ten laste
van de algemene reserve te brengen en daarna ten laste van het
begrotingssaldo?

Anders zou er een negatief begrotingssaldo ontstaan. Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
2

12-10-2022 Infoma
rkt -
alg.

Zijn de saldi van de prioriteiten voor de jaren 2024, 2025 en 2026
verwerkt in de begroting?

Ja, ze zijn als stelpost in het saldo van voorliggende begroting verwerkt. Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
3

12-10-2022 Infoma
rkt -
alg.

Hoe kan het dat de begroting in 2025 5 miljoen euro positief is? Dat wordt veroorzaakt door schommelingen in het gemeentefonds. Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
4

12-10-2022 Infoma
rkt -
alg.

De methodiek m.b.t. de incidentele prioriteiten is in het jaar 2023
anders dan in de jaren daarna. Wat zou er gebeuren als we dezelfde
systematiek aanhouden? Ontstaat er dan een tekort van 1,4 miljoen
euro?

Ja, als we 2023 niet ten laste van de algemene reserve brengen, maar ten laste
van het begrotingssaldo onstaat er een tekort op het begrotingssaldo.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
5

12-10-2022 Infoma
rkt -
alg.

Het weerstandsvermogen is goed. De algemene reserve is over een
jaar onzeker. Is het dan niet verstandiger om de incidentele
prioriteiten voor 2023 ten laste van het begrotingssaldo te brengen?

De algemene reserve is voldoende ruim om de incidentele prioriteiten uit te
betalen.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
6

12-10-2022 Infoma
rkt -
alg.

M.b.t. de vetgedrukte prioriteiten volgt nog een raadsvoorstel, deze
zijn nu nog slechts een financiële reservering. Wie bepaalt welke
prioriteiten vetgedrukt worden?

Het college stelt in de begroting voor welke prioriteiten vetgedrukt worden. De
raad stelt de begroting vast en kan bij amendement wijzigingen hierin
aanbrengen.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
7

12-10-2022 Infoma
rkt -
alg.

De kosten van energie zullen naar verwachting fors stijgen.
Mogelijk 50%. We hebben een vast contract bij Vattenfall.
Wanneer dit contract afloopt wat zou dan het percentage van de
energiestijgingen zijn?

In de begoring is een stijgignvan 50% verwerkt, maar mogelijk wordt het 2 à 3
keer zoveel. Dit is een onzekerheid. We blijven wel alert in het goed
onderhandelen bij de leveranciers.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
8

12-10-2022 Person
eelspri
o.

Hoeveel medewerkers heeft de gemeente Weert? Circa 430-450 personen. Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
9

12-10-2022 Person
eelspri
o.

We willen als gemeente onderscheidend zijn. Worden er
exitinterviews gehouden met jongeren die weggaan over de redenen
waarom ze vertrekken?

Dat gebeurt wel, maar moet structureler worden. Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
10

12-10-2022 Person
eelspri
o.

Heeft de gemeente seniorenbeleid? Er is geen vast seniorenbeleid, maar er vinden wel experimenten plaats. Zo is er
een AOW-gerechtigde die een jongere opleidt.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
11

12-10-2022 Person
eelspri
o.

Een pre-pensioenregeling is prima, maar is er ook de mogelijkheid
van deeltijdpensioen?

Er is de mogelijkheid om vanaf 60-jarige leeftijd te kiezen voor ABP
keuze(deeltijd)pensioen in combinatie met volledig/ gedeeltelijk ontslag.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
12

12-10-2022 Person
eelspri
o.

In de periode 2010-2020 zijn er mensen overgekwalificeerd op
functies gezet. Kunnen deze personen nu een functie aangeboden
krijgen waarin hun talenten meer tot hun recht komen?

Het is altijd het streven om de juiste match te maken tussen talenten van mensen
in combinatie met een passende functie. De prioriteit “boeien en binden” kan
helpen om hier meer richting aan te geven.

Via griffie
gecommunic
eerd



INFOM.
13

12-10-2022 Person
eelspri
o.

Hoe gaan we aan mensen van buiten de overheidswereld laten zien
dat werken bij de gemeente interessant is, zodat zij hier willen
komen werken?

Met de prioriteit ‘arbeidsmarktbenadering’ beogen we om als werkgever een
employer value proposition te ontwikkelen en deze op een juiste manier te
communiceren (intern en extern).

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
14

12-10-2022 Person
eelspri
o.

Als werkgever zouden we mensen die het financieel moeilijk hebben
moeten helpen, bv. door het salaris eerder uit te betalen.

Er bestaan motivatiefactoren en onderhoudsfactoren. Salaris is een
onderhoudsfactor. Onderhoudsfactoren hebben bij afwezigheid een negatief effect
op de motivatie. Bij aanwezigheid hebben onderhoudsfactoren een neutraal effect
op de motivatie. Motivatiefactoren (arbeidsinhoud, arbeidsperspectief en
arbeidszingeving) zijn daarentegen bij aanwezigheid extra stimulerend. Het salaris
moet op orde zijn. Wanneer medewerkers het financieel moeilijk hebben is dat
maatwerk en is daar passende aandacht voor.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
15

12-10-2022 Person
eelspri
o.

In hoeverre is de gemeente concurrent van de markt? Is de
gemeente via de CAO bv. beperkt in wat zij als salaris kan bieden?

Je kan op meerdere aspecten concurreren. Denk hierbij aan de
onderhoudsfactoren en de motivatiefactoren (deze hebben een link naar de
aangevraagde prioriteiten). Wanneer we slechts naar het aspect salarissen kijken
is dat op bepaalde functiegebieden uitdagend. Denk hierbij bijvoorbeeld aan
functiegebieden als ICT, Vastgoed, bouw en ruimtelijke ordening

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
16

12-10-2022 Person
eelspri
o.

Zijn er medewerkers die nu nog uitstromen via het generatiepact? Er gaan nog enkele mensen door het generatiepact uitstromen. Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
17

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Er zijn veel prioriteiten en ambities, maar er is te weinig menskracht.
Wie voert de ambities uit?

Er zijn materiële en personele prioriteiten. De bestaande formatie is niet
voldoende. De ambities van het college moeten wel worden gerealiseerd. De
afdelingshoofden hebben de daarvoor benodigde uren aangegeven.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
18

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Komen het zwembad en het theater ook in de financiële problemen
door de hoge energieprijzen?

Aan de instellingen is gevraagd welke problemen zij verwachten. Nog niet alle
reacties zijn ontvangen, er heeft dus ook nog geen vertaling in de voorliggende
begroting kunnen plaatsvinden. Het Munttheater verwacht de komende periode
niet in de problemen te komen, maar de vraag is hoe lang zij dit volhouden. Het
Rijk gaat nog compenserende maatregelen afkondigen, maar we weten nog niet
wat deze compenserende maatregelen zullen zijn.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
19

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Voor sportpark Boshoven is een PM-post in de begroting opgenomen.
Zijn de eerder beschikbaar gestelde bedragen nog beschikbaar? Welk
bedrag is beschikbaar in 2023?

Er komt in overleg met de verenigingen een nieuw masterplan. De eerdere
kredieten zijn geborgd.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
20

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Is er bij de MJOP’s rekening gehouden met uitstel van
werkzaamheden en prijsstijgingen?

De bedragen zijn nu regulier geïndexeerd. De prijsstijgingen worden nu
opgevangen binnen de huidige fondsen. Als die niet voldoende zijn, vindt er een
herijking plaats en worden de kosten dan verwerkt.

Via griffie
gecommunic
eerd



INFOM.
21

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Hoe wordt omgegaan met de extra budgetten die de gemeente van
het Rijk ontvangt voor de hogere energiekosten?

Deze worden nu ingezet voor de energietoeslag. Per geval wordt dit bekeken. Er
komt ook nog een bedrag van 35 miljoen euro voor verdere ondersteuning. Bezien
wordt hoe dat bedrag goed kan worden ingezet.
Bij de schuldsanering is de groep bekend. De regisseur schuldhulpverlening maakt
een rapport op in het kader van de urgentieregeling voor de gestegen
energieprijzen. Nieuwe situaties worden ingedeeld en verwerkt door de afdeling. Er
staat momenteel een vacature open voor een regisseur schuldhulpverlening.
Het is moeilijk in te schatten hoe de regelingen in 2023 uitpakken voor de
mensen. Er wordt goed gemonitord en de raad wordt door middel van een RIB
geïnformeerd.
Uiteraard worden ook mensen met andere financiële problemen geholpen door de
gemeente.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
22

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Tussen het ontvangen van de 1300 euro en het ingaan van de
prijsstijging zit vaak een tijd. Hoe gaan we daarmee om?

Daar is niets aan te doen. Het was beter geweest als de gemeente deze bedragen
rechtstreeks naar de betreffende energiebedrijven had kunnen overmaken.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
23

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

P. 193 van de begroting: de benchmarkgegevens waarbij de
overhead van de gemeente Weert met de gemeente Weert wordt
vergeleken zijn niet zinvol. Waarom wordt er niet met andere
gemeenten vergeleken?

Alle gemeenten berekenen dit anders. Zij zijn daarom slecht vergelijkbaar. Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
24

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Bij niet alle activiteiten is duidelijk waarom ze aan een bepaald
programma zijn gekoppeld.

Elk taakveld kan maar aan één programma gekoppeld worden en de taakvelden
zijn verplicht. Soms moet er daarom een gekunstelde constructie gekozen worden.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
25

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Het rentepercentage van de investeringen wordt geraamd op 0,75%.
Waarop is dat gebaseerd?

De renteprognose is gedeeld door de totale activa. Als de prognose goed is, is dat
reëel. De gemeente probeert goed te prognosticeren.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
26

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Wat is het totale bedrag aan energiekosten van de gemeente? De energiekosten (gas en elektra) zijn geïndexeerd met 50% en dat is          €
750.000,-. Dus het totaalbedrag is 1,5 miljoen euro. De kosten gaan waarschijnlijk
oplopen naar 3 tot 4 miljoen euro.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
27

12-10-2022 Infoma
rkt -
S&I-
M&B

Doet de gemeente ’s avonds ook de binnenverlichting en de
verwarming van het stadhuis uit?

Het gebouw is geoptimaliseerd. Er is een warmteaccumulator (aardwarmte) en er
liggen zonnepanelen op het dak. De verwarming van het gebouw wordt ’s avonds
teruggebracht (nachtstand). Volledig uitzetten is niet raadzaam, omdat het
opnieuw opwarmen per saldo meer kost. De verlichting in het gebouw gaat ’s
avonds volledig uit. Vanaf 19.00 uur wordt de verlichting op de verdiepingen 2 en
hoger uitgeschakeld en nadat het alarm voor het gebouw wordt ingeschakeld, gaat
de rest van de verlichting eveneens uit. ’s Avonds loopt beveiliging door het
gebouw, waardoor het kan voorkomen dat verlichting (ook op de verdiepingen)
automatisch aan gaat. Deze schakelen echter ook weer automatisch uit wanneer
de sensoren geen beweging meer waarnemen

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
28

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Hoe moet ik de doelen en resultaten lezen in de begroting? Moeten
we deze op het einde van het jaar hebben bereikt?

In tabel 1 (pagina 14) staat het resultaat vermeld voor volgend jaar. Via griffie
gecommunic
eerd



INFOM.
29

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Vb. Pagina 14: 200 woningen minimaal energielabel B en pagina 15:
1833 woningen minimaal energielabel B.

In tabel 2 (pagina 15) staat het resultaat vermeld voor de lange termijn. De
realisaties per jaar nemen exponentieel toe.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
30

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Zijn de resultaten op weg naar 2030 niet te rooskleurig? Deze zijn heel realistisch. Ook het te realiseren aantal woningen. Wel zijn er
externe factoren waardoor doelen mogelijk niet worden behaald.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
31

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Volgens de minister moeten er in Nederland heel veel woningen
worden bijgebouwd. Dient de regelgeving hierop niet te worden
aangepast?

Nee, de provincie Limburg heeft een bod gedaan voor het te realiseren aantal
woningen in de provincie Limburg. Dit bod is voor de gemeenten in Midden-
Limburg gebaseerd op de regionale Structuurvisie Wonen Midden-Limburg 2022
tot en met 2025.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
32

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

De tabellen op pagina 14 en 15 zijn samengepakt. Ongeveer 2000
woningen per jaar naar energielabel B. De uitdaging zal met name
bij de particulieren liggen en met name door achterstand op de
leveringen zal dit moeilijk haalbaar zijn?

Ook al is het mogelijk niet uitvoerbaar willen we wel de plannen door laten voeren.
Er komt een kwartiermaker m.n. voor het warmtenet.
Vb. flats Laurenburg van het gas af m.b.v. luchtwarmtepompen.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
33

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Graag uitleg over aanpak oneigenlijk grondgebruik voor ruim 3 ton
(pagina 17)?

Dit betreffen de geschatte kosten om de achterstand in de aanpak van oneigenlijk
grondgebruik op te pakken. Het zijn langdurige arbeidsintensieve trajecten,
waarvoor tijdelijk (extra) formatie benodigd is. Het doel is het voorkomen van het
verlies van eigendom als gevolg van verjaring en om als eigenaar de grond weer
te kunnen gebruiken voor bijvoorbeeld ruimtelijke ontwikkelingen. Waar mogelijk
kan de grond worden verkocht, verhuurd of in bruikleen worden gegeven. Aanpak
gemeentebreed met in 2023 en 2024 focus op gevallen met een risico op
verjaring. Hierna komen we terug met een voorstel voor de aanpak van de overige
gevallen.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
34

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Pagina 21 Voorzieningenstructuur: Waar gaat dit met name over? Is
dit wel goed besteedt?

Opgave bezuinigingen op accommodaties bv. door te investeren in de ene
accommodatie(s) kan een andere accommodatie sluiten.
Het betreft een vetgedrukte stelpost (inschatting kosten): deze wordt
doorgeschoven naar 2024.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
35

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Pagina 22 Maatschappelijke accommodatie Weert-Zuid (Buurthuis
Moesel): kosten 50 jaar tegen 0,7 % rente? Foutje of klopt dit?

Dit klopt. Betreft integrale financiering met 0,7 % rente. Omgerekend naar
boekwaardes.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
36

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Aantal woningen. Is hier rekening gehouden met de vergrijzing? In regionale structuurvisie vastgesteld. Vergrijzing bepaald grote kwaliteit van
woningen. Zie ook de uitkomsten van het woningbehoefte onderzoek uit 2018.
Aantal huishoudens groeit stevig, zijn m.n. 1- en 2-persoons huishoudens. Wonen
Limburg (en Punt Welzijn) gaan zich inzetten om de 65+-ers welke wonen in een
eengezinswoningen te verleiden te verhuizen naar kleinere
woningen/appartementen zodat de eengezinswoningen beschikbaar komen voor
gezinnen. Ontzorgen bij verhuizen en verhuiskostenvergoeding zijn aspecten die
hierbij een rol kunnen spelen en voorrangspositie. Ook bv. voor ouderen in
eengezins koopwoningen, met voorrangspositie naar huurwoningen, zodat deze
koopwoningen beschikbaar komen voor gezinnen.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
37

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Pagina 13 Behoud restauratie De Lichtenberg: wat is de stand van
zaken?

Een vergunning voor de activiteit monumenten is aangevraagd. Er is een positief
advies van de Rijksdienst en Monumenten-Welstand-commissie nafgegeven. Het
gaat om een casco restauratie om verder verval tegen te gaan.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
38

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Beheer overige gebouwen en gronden (pagina 16): Waarom de
bijstelling naar beneden?

De forse mutatie tov jaarrekening 2021 heeft te maken met de verkoop van grond
op Kampershoek 2.0 in 2021.

2-11-2022



INFOM.
39

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Pagina 40 Tijdelijke regisseur buitengebied: Kan dit na 2024 naar
beneden worden bijgesteld?

Dit is nog niet bekend. Regisseur betreft nu een tijdelijke functie om de opgaven
en projecten in het buitengebied, samen met stakeholders, in beeld te brengen. En
hier regie op te voeren. Na 2024 wordt duidelijk of dit structureel moet worden
ingebed.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
40

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Pagina 37 Buitengebied in balans: zijn hier richtlijnen voor? Stip op
de horizon?

Er zijn wettelijke normen. Eventuele aanpassing van normen zal in overleg met
belangengroepen moeten plaatsvinden. Stip op de horizon hangt samen met
nummer 39.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
41

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Pagina 19 en 20 1 FTE voor afgeven bouwvergunningen? Niet alleen voor woningen ook voor bedrijven. Nu structureel inhuur. Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
42

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Is er minder inzet nodig door DSO (Omgevingswet)? Eerst proefdraaien wanneer digitaal stelsel klaar is. Eerste weken zullen
intensiever zijn bij de afdelingen VTH en R&E. Eerste maanden en nu
voorbereiding en daarmee zeker meer werk. Capaciteit niet/nauwelijks uitgebreid.
VTH hebben wel meer aanvragen ontvangen, daardoor nu meer inhuur. Druk bij
R&E is ook groter hierdoor. Met de komst van DSO verwachten we dat
administratief meer capaciteit nodig zal zijn.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
43

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Hoe zit het bij Controle en handhaving? Geen uitbreiding formatie handhaving. Controle bewoning buitengebied.
Publiekszaken voert controles uit n.a.v. BRP. Er vinden bouwtoetsen plaats. En
naar aanleiding van handhavingsverzoeken zal er gecontroleerd worden.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
44

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Opschaling Warm Wonen Weert (pagina 48) gaat dit lukken?
Woningscans van 20 naar 200? Is dit haalbaar? Verduurzaming
woning hoe ga je dit uitvoeren in 1 jaar?

Zijn bezig met energiecoaches, dit zijn opgeleide vrijwilligers. Nu 10 personen.
Doen scans en follow up.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
45

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Vervolg INFOM.44: Hoe kom je aan het aantal benodigde
mensen/vrijwilligers (bij opschaling) Warm Wonen Weert?

Werving van nieuwe vrijwilligers en studenten. Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
46

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Vervolg INFOM.44: Is een betaalde baan als energiecoach bij Warm
Wonen Weert mogelijk?

Enkele energiecoaches worden betaald, deze leiden de vrijwilligers/studenten op.
Studenten krijgen een studentenvergoeding. Vrijwilligers krijgen en
vrijwilligersvergoeding.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
47

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Pagina 53 Regie versterking binnenstad: wat gaat de persoon
inhoudelijk doen?

Deze persoon gaat draagvlak creëren voor een nieuw op te richten BIZ-O. Tevens
ondersteuning/ begeleiding van het nieuwe BIZ bestuur. Moet zorgen voor
verbinding en saamhorigheid tussen de ondernemers. Staat tussen gemeente en
ondernemers in.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
48

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Pagina 53 Regionaal evenementenbudget: Hoe moet ik dit lezen? Het laten organiseren van een evenement. Niet zelf organiseren. Klant begeleiden
en op weg helpen. Evenementenvergunningen en evenementencoördinator zijn 2
posten (prioriteit).

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
49

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Stand van zaken Unesco-status Kempen-Broek? De voorbereidingsprocedure loopt nog. Naar verwachting zal de kandidatuur in
voorjaar 2023 ingediend kunnen worden.

Via griffie
gecommunic
eerd

INFOM.
50

12-10-2022 Infoma
rkt -
R&E

Pagina 17 aandacht Keent-Moesel: hoe staat het in andere wijken? Keent-Moesel is van grote omvang in samenwerking met Wonen Limburg, veel
oudere gebouwen.
Groenewoud komt in 2025 aan de beurt. Kleinere omvang, nieuwere gebouwen.
Opgave in Groenewoud is van een andere orde, niet/minder gebouwelijk, maar
schoon, heel, veilig.

Via griffie
gecommunic
eerd

D66-1 18-10-2022 16 Pr1 Beheer overige gebouwen en gronden: Welke reden ligt ten
grondslag aan voor de forse bijstelling naar beneden?

mutatie 2022 -> 2023 is marginaal, zie ook pagina 146, wellicht doelt u op forse
mutatie tov jaarrekening 2021. In 2021 is € 11,5 mio gerealiseerd bij de verkoop
van grond op Kampershoek 2.0 aan Heylen

2-11-2022

D66-2 18-10-2022 18 Pr1 Servicenorm: Welke norm word hier bedoeld en wat houd deze
gestelde servicenorm in?

De basis servicenorm is om de meldingen binnen 2 weken op te lossen. 2-11-2022



D66-3 18-10-2022 19 Pr1 Servicepunt ruimte: Inrichten servicepunt ruimte. Valt hier
wellicht nog meer efficiëntie te behalen met de inzet van een digitaal
vraag en antwoord systeem?

De vewachting is dat een digitaal vraag en antwoord systeem hier geen efficiëntie
zal opleveren, omdat het om heel veel verschillende vragen gaat. Natuurlijk zal
bekeken worden of automatisering ons kan helpen. Daar waar het ons kan helpen,
zal het ingezet worden.

2-11-2022

D66-4 18-10-2022 19 Pr1 Verbetering zichtbaarheid zaalsport: Zichtbaar maken van de
activiteiten in de zaal naar buiten toe. Welke oplossing heeft men
hiervoor in gedachte?

In traject accommodatiebeleid zijn borden als optie benoemd. Samen met de
verenigingen wordt uitgewerkt wat de beste opties zijn. Hufterproof en flexibiliteit
(eenvoudig aanpasbaar) zijn aandachtspunten. Regie ligt bij de gemeente i.v.m.
impact op openbare ruimte en eventuele vereiste vergunningen.

2-11-2022

D66-5 18-10-2022 19 Pr1 Wijkontwikkelprogramma projectmanagement Keent Moesel:
Zijn de kosten voor projectmanagement structureel of per welk jaar
gaat dit in?

Het is structureel met ingang van 1-1-2023,  € 100.000 per jaar. 2-11-2022

D66-6 18-10-2022 34 Pr3 Aanvulling 34-42 Programma 3: Waar zit de speelruimte voor de
inflatie correctie en prijsstijgingen, hoe gaan we dit opvangen?

Voor de financiële gevolgen van de hoge prijsstijginen bij diverse onderdelen van
de begroting zoals onder andere energie is vooruitlopend op de 1e
Tussenrapportage 2023 een verzamelvoorstel in voorbereiding. In dit voorstel
wordt zoveel als mogelijk op basis van de voor het begin van 2023 beschikbare
informatie geïnventariseerd met welke financiële bijstelling in de begroting 2023
(en eventueel de meerjarenraming 2024-2026) rekening moet worden gehouden.
Gesteld wordt dat wat betreft indexpercentages momenteel sprake is van
'dagkoersen' en dit het maken van een inschatting extra bemoeilijkt.

2-11-2022

D66-7 18-10-2022 40 Pr3 Groene schoolpleinen: Er wordt een bedrag van 250.000 euro
beschikbaar gesteld, zit in dit bedrag ook al de subsidie
verdisconteerd?

Nee 2-11-2022

D66-8 18-10-2022 57 Pr5 Programma MIRT A2: De spitsuur file iedere morgen op de A2
richting Eindhoven vormt een ernstige belemmering voor de
bereikbaarheid richting Eindhoven.
Welke maatregelen genomen vanuit het MIRT programma om de
files op te lossen?

Het MIRT progamma kent een 'lange adem'. Alvorens bij pakket MIRT-D uit te
komen (D=verbreding A2), dienen de programmas A=fiets, B+C=HUB+OV-impuls
doorlopen te worden. Concreet loopt er nu het onderzoek naar de 'bus op de
spitsstrook'. Daarnaast draagt de hoogwaardige fietsverbinding Weert -
Nederweert bij aan het verminderen van de file-druk. De lobby Antwerpen-Hamont-
Weert draagt bij aan het verminderen van de filedruk en we maken ons als Weert
hard voor een HUB nabij de A2-Ringbaan-Noord.

2-11-2022

D66-9 18-10-2022 57 Pr5 Goede bereikbaarheid: Het verkeer op de ringbaan bij Boshoven
staat regelmatig vast voor het stoplicht aan de Luciastraat in beide
richtingen. Zijn er maatregelen ter verbetering van de
verkeerssituatie ter plekke in de begroting opgenomen?

Nee er zijn geen maatregelen ter verbetering van de verkeerssituatie ter plekke in
de begroting opgenomen.

2-11-2022

D66-10 18-10-2022 67 Pr 6 blz 67, Bestuur en burgerzaken, De baten burgerzaken laten
41,84% stijging zien tov begroting 2022. Waar wordt dit door
veroorzaakt?

Dit wordt veroorzaakt door de paspoortenpiek 2-11-2022



DUS-1 18-10-2022 11 Progr.1 Het ontbreekt aan een voorspelling van de demografische
ontwikkeling voor de komende jaren. Gaarne overzicht van de
verwachte demografische ontwikkeling voor de komende 5 jaar
verstrekken.

In de op 15 juni 2022 vastgestelde Structuurvisie staat de groei in de periode
2021 t/m 2025 (blz. 20). Dat zijn 628 huishoudens volgens de prognose Etil 2021.
In augustus 2022 is bekend geworden (CBS) dat Weert alleen al in 2021 al met
418 huishoudens is gegroeid. Dit is de laatste jaren een trend (groei groter dan
prognose). Dat is de reden dat er een stevige ambitie is opgenomen t.a.v. wonen.
Prognoses staan ook in Weert in beeld en in de jaarlijkse actualisatie van het
woonbeleid. De eerstvolgende prognose verschijnt in 2023.

19-10-2022

DUS-2 18-10-2022 18 Progr.1 Plan verduurzaming maatschappelijk vastgoed. Het is een
primaire taak van de gemeente om “als goed huisvader” te zorgen
voor het maatschappelijk vastgoed. Waarom moet er een extra
project begeleider worden aangenomen? Hoeveel FTE zijn nu
toegewezen aan de taak: beheer maatschappelijk vastgoed?

Binnen het taakveld van team Vastgoed valt het onderhoud (planmatig en
correctief) van alle panden die de gemeente in haar bezit heeft. De formatie is hier
op afgestemd. De huidige formatie betreft 2,5Fte. Deze formatie is echter ingericht
voor de uitvoering van het planmatig en correctief onderhoud. De verduurzaming
van het gemeentelijk vastgoed is een nieuwe taak die een enorme impact heeft op
de inzet op dit taakgebied. De beschikbare formatie is hier niet op ingericht, om
die reden wordt er in eerste instantie ook op projectbasis extra capaciteit
aangevraagd. Na het vaststellen van de meerjaren investeringsplannen (MJIP’s)
voor het gemeentelijk vastgoed zal ook de impact op uitvoering hiervan in beeld
komen. Ook hier wordt verwacht dat dit de komende jaren een verhoogde inzet zal
vragen op dit taakgebied, zeker wanneer de verduurzaming van panden een forse
ingreep tot gevolg hebben. Er is voor gekozen om hier nog niet op te anticiperen,
maar dit afhankelijk van de vaststelling van de MJIP’s te laten zijn. Dit volgt dus in
2024. Daarom is er nu voor gekozen om de extra capaciteit enkel voor de jaren 20-
23 en 2024 aan te vragen.

2-11-2022

DUS-3 18-10-2022 21 Progr.1 Aanpak oneigenlijk grondgebruik:
1.     Hoe kan het dat de afdeling handhaving het heeft laten
gebeuren dat er nu 850 locaties in Weert zijn waar inwoners /
bedrijven landje pik hebben gespeeld.
2.     Wegen de kosten op tegen de baten?
3.     Wat zijn / worden de baten als div. gronden weer in beheer van
de Gemeente zijn?
4.     Welke maatregelen zijn genomen om dit probleem in de
toekomt te voorkomen?

1. Het aantal van 850 genoemde locaties is gebaseerd op extrapolatie. Het betreft
dus een schatting. Het daadwerkelijke aantal zal pas blijken als volledig Weert is
geïnventariseerd. Op dit moment is er sprake van een achterstand in de aanpak
van de gevallen van oneigenlijk grondgebruik, omdat er nooit op grote schaal actie
is ondernomen. De Aanpak oneigenlijk grondgebruik pakt deze achterstand op
projectmatige wijze op door gronden waar mogelijk te verkopen, verhuren of in
bruikleen te geven en waar nodig terug te eisen.
2. De kosten en baten zijn op dit moment nog niet concreet. De kosten,
opbrengsten en resultaten zijn afhankelijk van de mogelijkheid tot regelen van de
individuele situaties, het draagvlak en medewerking van de huidige gebruikers en
de noodzaak tot gerechtelijke procedures. De kosten zijn op dit moment nog een
schatting. De Aanpak oneigenlijk grondgebruik is nog niet in een zo ver stadium
om een concrete uitspraak te kunnen doen over de verhouding tussen kosten en
baten.                                                                                              3.
Wanneer gronden weer in beheer van de Gemeente zijn, bestaan de baten uit het
voorkomen van het verlies van eigendom als gevolg van verjaring en dus het
verlies van vermogen. Daarnaast heeft de Gemeente weer de mogelijkheid om als
eigenaar de grond te gebruiken voor bijvoorbeeld ruimtelijke ontwikkelingen.
4. Interne toezichthouders dienen zoveel mogelijk als ogen en oren en signaleren
wanneer zij tijdens hun werkzaamheden grondgebruik constateren. Daarnaast zal
uiteindelijk moeten worden overgegaan tot een doorlopend proces van controle op
grondgebruik zonder toestemming.

2-11-2022



DUS-4 18-10-2022 16/14
6

Progr.1 Museum:
1. Hoe kan het grote verschil in kosten tussen begroting 2022 en
2023 verklaard worden?
2. Hoe realistisch is de begroting voor 2023?

1. Mutatie bedraagt € -445K. Hiervan wordt € -244K toegelicht op blz 146
(archeologisch onderzoek stadspark € -299K [t.l.v. algemene reserve, budgettair
neutraal] en extra kosten € +55K). Het andere deel wordt veroorzaakt door een
afname van de afschrijvingskosten, € -186K, omdat het project nog niet is
afgesloten (aanvankelijk zijn afschrijvingen geraamd miv 2022, maar dit is
uitgesteld tot 2024).       2. De begroting is realistisch omdat de werkzaamheden
voor wat betreft archeologie in het stadspark zijn afgerond. Daarmee zijn de
kosten vanaf 2023 weer lager.

2-11-2022

DUS-5 18-10-2022 25 Progr.2 Wandel- fietsroutes: Waarom is Weert niet aangesloten bij
het wandelknooppunt?

Al vanaf het begin van de grensoverschrijdende samenwerking heeft gemeente
Weert haar recreatieve routestructuren (zowel de bewegwijzering als de
marketing) ondergebracht bij het grenspark Kempen-Broek. Binnen het grenspark
is een grensoverschrijdende systematiek met gekleurde routes uitgewerkt.
Daarmee zijn de routestructuren binnen het grenspark grensoverschrijdend,
eenduidig en herkenbaar. De routes van het grenspark zijn via analoge kaarten en
via de digitale weg ontsloten. Sinds een aantal jaren wordt de informatie van de
routestructuren van het grenspark gedeeld met het routebureau Noord- en midden
Limburg. Zij zorgen voor de digitale ontsluiting, waarmee de aanhaking op het
systeem van Midden-Limburg gerealiseerd is. In praktijk blijkt dit niet duidelijk
genoeg. Daarom wordt er momenteel gewerkt aan het optimaliseren van de routes
in en om Weert. Daarbij is aandacht voor een verbetering van de overgang tussen
de wandelsystemen en de herkenbaarheid voor de wandelaars op kaart en digitaal.

2-11-2022

DUS-6 18-10-2022 24 Progr.2 Zelfredzaamheid: Wil Weert ook gaan werken met
saneringskredieten?

Saneringskredieten maken vast onderdeel uit van het instrumentarium
schulddienstverlening. Conform landelijke ontwikkelingen maken we hier steeds
vaker gebruik van. Momenteel wordt verkend wat de mogelijkheden, alsmede de
voor- en nadelen zijn om in dat kader aan te sluiten bij het Waarborgfonds
Saneringskredieten.

2-11-2022

DUS-7 18-10-2022 31 Progr.2 Procesmanager: Waarom moet er een proces manager
komen a € 100.000 per jaar voor 3 jaar op een initiatief waarbij
verenigingen al samen optrekken?

De 100.000 per jaar is niet alleen voor de procesmanager. Het budget is er om
verenigingen te ondersteunen in de processen te komen tot samenwerking.
Verenigingen hebben aangegeven deze ondersteuning nodig te hebben. De huidige
tijd vraagt veel van de vrijwilligers. Samenwerkingstrajecten zijn intensief en
ondersteuning bij het uitwerken van de samenwerking is nodig. Hoewel de
aandacht in het bijzonder uitgaat naar sportpark Boshoven spelen ook buiten dit
gebied wensen om te komen tot meer samenwerking. Deze trajecten willen we
optimaal kunnen faciliteren.

2-11-2022

DUS-8 18-10-2022 38 Progr.3 Tabel wat mag het kosten - Ruimte en leefomgeving: Kun u
een nadere onderbouwing, en een verklaring geven van het verloop
van kosten en opbrengsten zoals in de tabel weergegeven

in de financiële analyse (pagina 153, Taakveld 81) staat de toelichting op de
mutatie in de baten en lasten. Hoofdzakelijk wordt dit verklaard door een uitkering
voor huisvesting kwetsbare doelgroepen in 2022 (in 2023 is deze niet aan de orde,
per saldo is de mutatie van baten en lasten aan elkaar gelijk). Daarnaast is er een
mutatie in de baten/lasten van EC GEO.

2-11-2022

DUS-9 18-10-2022 40-41 Progr.3 Inventarisatie openbare ruimte:
1.     Hoe kan de achterstand in digitale verwerking verklaard
worden?
2.     Hoe gaat u achterstanden van de verwerking van data in de
toekomst voorkomen?

1. De achterstand van de digitale verwerking is te verklaren door een tekort aan
mensen die de mutaties moeten opnemen in Obsurv. 2. Wij zullen de
achterstanden van de verwerking van de mutaties in Obsurv voorkomen door het
aanstellen van een gegevensbeheerder.

2-11-2022



DUS-10 18-10-2022 40 Progr.3 Coördinator buitengebied:
1.     Wordt dit de vervanger van de coördinator landbouw
2.     Wat gebeurt er met het budget voor de landbouw coördinator?

1. De coördinator van het buitengebied wordt niet de vervanger van de
beleidsadviseur Landbouw. De tijdelijke coördinator buitengebied stuurt op het
totale integrale programma buitengebied en verbindt alle relevante beleidsvelden
aan elkaar zodat we kunnen inspelen op de totale transitie van het buitengebied.
2. De functie van beleidsadviseur landbouw wordt op een andere manier ingevuld
en de taken komen te liggen bij een nieuw te werven bedrijvencontactfunctionaris
(accountmanager) en bij de (strategisch) beleidsadviseurs Ruimte en de
milieuplanoloog (met urenuitbreiding).

2-11-2022

DUS-11 18-10-2022 41 Progr.3 Buurtgroen adoptie: Hoe ziet u deze adoptie gerealiseerd
gaan worden? Is dit evt. weer met de inzet van wijkteams?

De stimuleringsregeling ondersteunt buurten welke een perk, plantsoen willen
inrichten en onderhouden. Via de website Heerlijkweert gaan we inwoners,
buurten inspireren om gebruik te maken van deze regeling. De regeling zet in op
het versterken van sociale cohesie en gaat uit van eigen initiatief. Verzoeken
worden financieel ondersteund op basis van een plan van aanpak en worden in
gebruik vastgelegd zodat er voor de gemeente steeds een aanspreekpunt bekent
is.

2-11-2022

DUS-12 18-10-2022 41 Progr.3 Meerjarig onderhouds- en vervangingsplan:
1.     Waarom een specifiek plan voor ziekte-en klimaat gevoelige
bomen?
2.     Waarom is dit geen integraal onderdeel van het totale groen-
onderhoudsplan van de Gemeente Weert?

Als gevolg van de klimaatverandering komen er meer problemen bij specifieke
soort bomen. Er zijn aanvullende maatregelen nodig die bij het opstellen van het
bomenbeheersplan nog niet in beeld waren.

2-11-2022

DUS-13 18-10-2022 42 Progr.3 Vervangen speelzand: Waarom wordt dit niet verwerkt is het
Speelruimteplan 2018-2027 en het daarvoor beschikbare budget?

Het speelruimteplan is niet de plaats waar het onderhoudsniveau wordt bepaald.
Het huidige budget voorziet niet in het vervangen van de zandondergrond. Het is
een aanvullende maatregel op basis van de structurele meldingen en hygiëne en
veiligheid.

2-11-2022

DUS-14 18-10-2022 49 Progr.4 De 5 professionele culturele instellingen zijn
toekomstbestendig?
1.     Welke 5 instellingen zijn dit?
2.     Waarom is het een taak van de gemeente om “professionele
instellingen ”toekomst bestendig te maken?
3.     Hoe is de verhouding tussen de bezoekers aantallen van
Inwoners van Weert en bezoekers van buiten Weert?

 vraag 1: De vijf professionele instellingen zijn RICK, Munttheater, Bosuil,
Bibliocenter en Museum W. vraag 2: Gezonde professionele instellingen zijn het
fundament voor het gehele culturele veld van Weert. Om die reden heeft u in de
Cultuurroute 2024 een toekomstbestendige sector met een goed
voorzieningenniveau als doel opgenomen en wordt dit als taak opgenomen. vraag
3: er is geen actueel onderzoek over de herkomst van bezoekers bekend, we
kunnen vraag 3 dus niet beantwoorden.

2-11-2022

DUS-15 18-10-2022 48 Progr.4 Aardgas-vrij-proof: Wat bedoelt u hiermee? Dat gebouwen minimaal label B hebben. In dat geval kan op elke toekomstige
energiebron aangesloten worden.

2-11-2022

DUS-16 18-10-2022 50 Progr.4 Resultaat: Toekomstbestendigheid verenigingen is vergroot
ten opzichte van 2022. Graag een overzicht verstrekken van huidige
stand van zaken m.b.t. toekomstbestendigheid van verenigingen?

Voorafgaand aan het opstellen van het raadsvoorstel 'Compensatiegelden lokale
culturele infrastructuur' hebben we gesprekken gevoerd met de verenigingen
inzake de coronacrisis. Uit die gesprekken bleek dat veel respondenten te kampen
hebben met teruglopende ledenaantallen. Het overzicht van deze gesprekken heeft
u eerder ontvangen als bijlage bij de raadstukken over de compensatiegelden d.d.
5 oktober 2022.

2-11-2022



DUS-17 18-10-2022 50 Progr.4 Cultuur verrijkt de inwoners van Weert?
1.     Waaruit blijkt dit, is hier een wetenschappelijke onderbouwing
voor?
2.     Is er een inventarisatie waaruit blijkt dat er nu nieuwe culturele
activiteiten nodig zijn?

 vraag 1: dit is gebaseerd op het wetenschappelijk onderzoek van de universiteit
Groningen. In 'De waarde van cultuur' van 2020 hebben ze onderzocht wat de
waarde is van cultuur als maatschappelijke bouwsteen die zin kan geven aan een
mensenleven. 4 belangrijke conclusies uit dit onderzoek: 1. alleen via cultuur
kunnen mensen zin geven aan hun leven en aan hun plaats in een samenleving, 2.
de corebusiness van de cultuursector is het vormgeven van het samenleven, 3.
dat cultuurparticipatie een substantiële bijdrage levert aan zowel mentale als
fysiek gezondheid werd in verschillende onderzoeken empirisch onderbouwd en 4.
op verschillende vlakken leveren culturele activiteiten een bijdrage tot de groei
van (de lokale) economie.
vraag 2: voor de inzet van de coronacompensatiemiddelen is uitgebreid
onderzocht hoe de culturele sector er voor staat qua consumentenvertrouwen. De
gevolgen van de coronacrisis hebben ertoe geleid dat het consumentenvertrouwen
sterk gedaald is in de cultuursector. Om het consumentenvertrouwen terug te
winnen is juist nu een impuls nodig aan culturele activiteiten.

2-11-2022

DUS-18 18-10-2022 54 Progr.4 Evenementen coördinator: Wat gaat deze functionaris meer
doen dan een overzichtje bijhouden welke aanvraag voor welke
datum bij de gemeente binnenkomt?

De rol van deze functionaris wordt in grote lijnen: Duidelijke een eenduidige regie
en coördinatie op gebied van evenementen  zowel in als extern met als doel dat
zowel in als extern helder is wat van wie wordt verwacht zodat evenementen
vlekkeloos kunnen verlopen.
1.Bewaken en bevorderen van de samenhang met betrekking tot de toepassing
van instrumenten en beleid op het gebied van evenementen en relevante andere
beleidsterreinen.
2.Acquireert nieuwe, (boven-)regionale evenementen
3.Stimuleert kwaliteitsverbetering, innovatie en de verdere uitbouw van bestaande
evenementen.
4.Stimuleert, enthousiasmeert en faciliteert initiatiefnemers van nieuwe
evenementen
5.Adviseert over (uitvoerings)aspecten in relatie tot (grootschalige) evenementen
op het gebied van verkeer, parkeren, OOV en stadspromotie.
6.Signaleert risico’s, verbeter- en/of knelpunten op beleidsterreinen die de
gemeentelijke ambities op het gebied van evenementen moeten ondersteunen.
Levert op basis hiervan input c.q. doet verbetervoorstellen voor aanpassing van
dat beleid.

2-11-2022

DUS-19 18-10-2022 54 Progr.4 Vergunningverlening evenementen: Waarom is dit nodig?
Vergunningen worden nu toch ook al verleend?
En indien een vergunning aanvragen steeds complexer wordt:
waarom worden die kosten niet bij de aanvrager in rekening
gebracht?

Vergunningen worden nu ook verleend maar met de toename van de aanvragen
lukt afhandeling niet meer met de bestaande capaciteit. Daarnaast worden de
veiligheidseisen steeds strenger en vraagt dit meer inzet van capaciteit. De
opbrengsten uit de leges zijn niet kostendekkend. Als we dit kostendekkend
zouden willen maken worden de kosten buiten proportioneel hoog. Wil je als stad
evenementen stimuleren is het belangrijk dat ook bij complexe vergunningen
leges acceptabel zijn.

2-11-2022

DUS-20 18-10-2022 59 Progr.5 Minimaal 2 bushaltes? Waarom maar 2? En wat bedoelt u
met toegankelijker?

De meeste bushaltes voldoen aan de richtlijnen. een aantal nog niet. we pakken
dit vaak in combinatie met andere openbare werken aan. met toegankelijkheid
bedoelen we: dat de bushalte op hoogte gebracht wordt zodat het instappen in de
bus gemakkelijk verloopt

2-11-2022

DUS-21 18-10-2022 59 Progr.5 >95 % woningen binnen een straal van 350 meter. Weet u
dit zeker? Wilt u deze inventarisatie beschikbaar stellen?

Ja dat kan. 2-11-2022



DUS-22 18-10-2022 64 Progr.6 Focus ligt op digitalisering: Waarom toch niet meer aandacht
voor de mens: stadhuis gewoon 5 gehele dagen open?

Dit is juist een gevolg van meer aandacht voor de mens. We bieden EXTRA opties
aan om zo nog beter aan te sluiten bij de wensen van de verschillende burgers,
zonder dat dit ten koste gaat van oorspronkelijke diensten.

2-11-2022

DUS-23 18-10-2022 64 Progr.6 Communicatie met inwoners: Gelieve een overzicht te
verstrekken met het aantal medewerkers op de afdeling
communicatie vanaf 2018.

Het betreft hier bedrijfsvoering informatie 2-11-2022

DUS-24 18-10-2022 68 Progr.6 Functionaris ondermijnende criminaliteit:
1.     Waarom moet dit een functionaris zijn bij de gemeente en niet
bij politie / justitie,
2.     Is dit de vervanging BIBOB coördinator?
3.     Zo ja: wat gebeurt er dan met het Bibob budget?
4.     Zo nee: hoe gaan deze 2 functionarissen dan samen werken?

1. Vanuit de zorgplicht die de gemeente draagt richting haar burgers gaan we
zowel preventief als repressief de thema's ondermijning en mensenhandel
bestuurlijk bestrijden. We maken onze burger weerbaar door hen te voorzien van
voorlichting. Op deze manier voorkomen we dat mensen dader en slachtoffer
worden en creëren we extra oren en ogen, zodat middels burgerparticipatie deze
vormen van criminaliteit kunnen worden tegengegaan. Daarnaast bestrijden we
actief in samenwerking met onze integrale veiligheidspartners deze vormen van
criminaliteit door op zowel bestuursrechtelijk, strafrechtelijk en fiscaal vlak nauw
met elkaar samen te werken. Op deze manier maken we Weert onaantrekkelijk als
gemeente om criminele activiteiten te ontplooien. Daarvoor hebben we momenteel
0,5 FTE formatie in de vorm van een functionaris ondermijnende criminaliteit en
mensenhandel die zich vooral bezig houdt met het beleid. Er zijn geen uren
geraamd voor het uitvoer geven aan dit beleid.
2. Nee, in de bestuurlijke aanpak van ondermijning kan het BIBOB-middel worden
ingezet.  3.  - 4. Zij werken nauw samen binnen de gemeente en zij maken
onderdeel uit van het structureel lokaal bestuurlijk overleg.

2-11-2022

DUS-25 18-10-2022 Overhead - Openstaande vragen aan Miriam Andringa tijdens info
avond:
1.     Verloop overzicht van personeel per taakgebied? Dit is
aanvulling op getoond overzicht natuurlijk verloop van personeel.
2.     Volledig overzicht onderbouwing budgetten zoals getoond op
info avond.

Ad 1. dit is niet te geven, getoond is alleen verloop op basis van AOW, maar er
stromen ook mensen uit die een andere baan hebben en de instroom is ook
onzeker.
Ad 2. Deze is verstrekt.

2-11-2022

DUS-26 18-10-2022 79 Lokale heffing - Stijging kosten kermis: Gelieve een overzicht
waaruit de stijging van de kosten van de kermis blijkt, uitgesplitst
in:
- Beveiliging en organisatie
- Energie verbruik

De kosten van de beveiliging zijn gestegen met € 17.000. De kosten van energie
zijn, net als de andere electriciteitskosten in de begroting, met 50 % gestegen
voor een bedrag van € 46.000.
Op de andere kosten zit er een standaard indexatie.

19-10-2022

DUS-27 18-10-2022 79 Lokale heffing - Naheffingsaanslagen: Welke belasting betreft dit? Parkeerbelasting. 2-11-2022

DUS-28 18-10-2022 144
t/m
164

Financiële analyse programma’s:
1.     Waarom worden financiële analyses niet direct bij de
desbetreffende hoofdstukken opgenomen zodat daar 1 geheel
bestaat?
2.     Op deze pagina’s wordt verwezen naar paragrafen (2.4.1) enz.
Waar zijn deze terug te vinden?

1.  Het Besluit begroting en verantwoording (BBV) schrijft de indeling van de
begroting in beleidsbegroting en financiële begroting voor. Het BBV geeft aan dat
in de financiële begroting ook de uiteenzetting van de financiële positie en de
toelichting daarop moet worden opgenomen. Deze uiteenzetting wordt in de vorm
van de analyses uitgewerkt en mogen dus niet bij de programma’s zelf
opgenomen worden.
2. 2.4.1 Kapitaallasten en 2.4.2 Personele lasten staan op pagina 144. 1.3.8
Paragraaf vastgoed, financiële samenvatting vanaf pagina 134. Deze nummering is
wel zichtbaar in de werkversie in Lias, maar niet in de definitieve versie.
Genoteerd als verbetering voor volgend jaar.

2-11-2022



DUS-29 19-10-2022 De inzet van streetwise heeft in 2020 geleid tot 7 nieuwe vestigingen
en in 2021 geleid tot 14 nieuwe vestigingen. In 2022 openen 2
nieuwe vestigingen.
1) Zijn bovengenoemde vestigingen nieuwe ondernemers die zich in
Weert hebben gevestigd? Of zitten hier ook ondernemers tussen die
van pand zijn gewisseld?
2)Zijn bovengenoemde vestigingen nog steeds actief in Weert?
3)Is het aantal ondernemers in Weert sinds de inzet van streetwise
vanaf 2020 gestegen, m.a.w. staan er nu minder panden leeg sinds
streetwise actief is?

1. Naast nieuwe ondernemers zitten er ook ondernemers tussen die van buiten het
kernwinkelgebied afkomstig zijn en er zijn ondernemers die binnen het
kernwinkelgebied van pand zijn gewisseld. 2. In de bijlage van de
Raadsinfomatiebrief d.d. 4 oktober jl. staat een overzicht van alle actieve en niet
meer actieve ondernemers (t/m Q2).  3. De inzet van Streetwise  heeft mede
bijgedragen aan de invulling van (lege) panden in de binnenstad, evenals de
transformatie van winkels naar woningbouw. Op basis van de gegevens van
Locatus kan worden opgemaakt dat het leegstandspercentage leegstand in 2020
20% bedroeg en in 2021 19%. Recentere gegevens zijn (nog) niet beschikbaar.

2-11-2022

DUS-30 24-10-2022 De inzet van Streetwise heeft in 2020 geleid tot 7 nieuwe
vestigingen en in 2021 geleid tot 14
nieuwe vestigingen. In 2022 openen 2 nieuwe vestigingen.
1) Zijn bovengenoemde vestigingen nieuwe ondernemers die zich in
Weert hebben gevestigd? Of
zitten hier ook ondernemers tussen die van pand zijn gewisseld?
2)Zijn bovengenoemde vestigingen nog steeds actief in Weert?
3)Is het aantal ondernemers in Weert sinds de inzet van Streetwise
vanaf 2020 gestegen, m.a.w.
staan er nu minder panden leeg sinds Streetwise actief is?

Zie bovenstaand antwoord. 2-11-2022

PvdA-1 18-10-2022 25 Op pagina 25 wordt gesteld dat verenigingen met elkaar moeten
samenwerken, en dat dit mag op dezelfde locatie. 1) Moeten wij
hieruit concluderen dat samenwerking tussen vereniging wat het
college betreft verplicht wordt. 2) Wat zijn andere vormen van
samenwerking die kan ontstaan tussen verenigingen als ze besluiten
samen te werken maar elk hun eigen locatie aanhouden?

1. De doelstelling is om sport voor iedereen betaalbaar en toegankelijk te houden.
Meer samenwerking tussen verenigingen kan de kosten drukken en bijdragen aan
deze doelstelling. Een verplichting gaat ver, maar waar de gemeente een
belangrijke financier is van de accommodatie kan de gemeente hierin wel kiezen
voor een meer sturende rol.                                                 2. Dat is aan de
verenigingen om te bepalen. Een voorbeeld kan zijn gezamenlijke inkoop van
producten en diensten.

2-11-2022

PvdA-2 18-10-2022 Tot driemaal toe wordt in de begroting uitgedrukt hoe het isoleren
van woningen de hoogste prioriteit heeft. De PvdA deelt deze
mening, want naast dat we sowieso flinke stappen moeten zetten
met verduurzamen, wordt het met de huidige energieprijzen voor
veel burgers ook bijna onbetaalbaar om in een slecht geïsoleerd huis
te wonen. Hoewel de hoge prioriteit wordt meermaals uitgedrukt zien
wij dit echter niet terug in de gestelde ambities.
Wordt er komend jaar een andere tactiek ingezet om burgers te
bereiken met WarmWonenWeert, die op het moment nog niet zijn
bereikt door initiatieven van de gemeente?

De ambitie is om in 2030 alle gebouwen aardgasvrij proof te hebben, dit is label B.
Dit is een stevige ambitie. WarmWonenWeert functioneert ons inziens heel goed.

2-11-2022

PvdA-3 18-10-2022 Is een groep van 10 energiecoaches op vrijwilliger basis voldoende
om aan de ambitie van de komende jaren te voldoen?

Wel voor komend jaar, er worden nieuwe energiecoaches geworven en opgeleid. 2-11-2022

PvdA-4 18-10-2022 Acht het college met een ambitie van 200 woningen isoleren per jaar
voldoende op weg te zijn naar het doel om over 7 jaar 95% van de
woningen geïsoleerd te hebben tot energielabel B?

Ja, het aantal loopt exponentieel op. 2-11-2022

PvdA-5 18-10-2022 Gezien hier sprake is van een meerjarige begroting, en doelstellingen
op de middellange termijn, waarom stelt het college geen opschaling
van WarmWonenWeert voor?

WarmWonenWeert wordt opgeschaald. In 2021 waren er bijvoorbeeld 2
energiecoaches, nu zijn dat er 10.

2-11-2022



PvdA-6 18-10-2022 21 Op pagina 21 wordt het plan van oneigenlijk grondgebruik
uitgewerkt, in hoeverre acht het college de uitvoer van dit plan
noodzakelijk? Wat zouden de kosten zijn wanneer enkel
gehandhaafd wordt op gemeentelijk eigendom waarvan het van
groot belang is dat het in gemeentelijke handen blijft.

De uitvoering van het plan is noodzakelijk om te voorkomen dat de Gemeente
door verjaring van haar eigendomsrecht haar eigendom verliest. Op grond van
artikel 160 lid 3 Gemeentewet heeft het college van burgemeester en wethouders
de taak alles te doen ter voorkoming hiervan. Ook wordt voorkomen dat
mogelijkheden tot het uitvoeren van bijvoorbeeld ruimtelijke ontwikkelingen
verloren gaan. Een ander doel is de ongelijkheid zoveel mogelijk weg te nemen
tussen grondgebruikers die zonder dan wel met toestemming gemeentegrond
gebruiken.Om deze reden richten we ons in 2023 en 2024 op gevallen waarin een
risico op verjaring van het eigendomsrecht van de Gemeente bestaat.  Hierna
komen wij terug met een voorstel om de overige gevallen aan te pakken. In beide
scenario’s zijn gevallen betrokken waarvan het voor de gemeente van belang is
dat de grond in eigendom blijft.

2-11-2022

PvdA-7 18-10-2022 60 Op pagina 60 valt te lezen dat het college het doel stelt om Weert in
2030 optimaal te verbinden met steden in de regio op het gebied
van OV. Waarom zijn er dan geen plannen opgenomen om de OV-
voorzieningen uit te breiden? Acht het college het huidige
busnetwerk en de tijden waarop deze bussen rijden voldoende?

Er zijn voor 2023 geen concrete plannen opgenomen voor OV-verbetering. Wel
loopt de lobby voor de verbinding Antwerpen - Hamont - Weert en is vanuit het
Mobiliteitsplan naar 2030 aandacht voor de OV-impuls. Het busnetwerk is nu
verankerd in de lopende concessie tussen Arriva en Provincie Limburg. Tevens is in
het Mobiliteitsplan opgenomen dat het vervoer op maat in dorpen en kernen
onderzocht moet worden. Die input dient voor gesprekken met Arriva en Provincie
t.a.v. busnetwerk naar de toekomst toe.

2-11-2022

PvdA-8 18-10-2022 Hoe staat het met onderdeel G-03 van het uitvoeringsprogramma
mobiliteitsplan ‘Onderzoek vervoer op maat in dorpen en wijken’?

Dit wordt in 2023 opgestart samen met Provincie Limburg en Arriva. 2-11-2022

PvdA-9 18-10-2022 Wat zijn de prestaties geweest van Stadslab0495 in 2022 en wat
voor projecten lopen er momenteel met stadslab?

Informatie Griffie : De nieuwe opzet voor het stadslab wordt aan de raad
voorgelegd.  Dit is een reguliere toezegging die via de voortgangsrapportage wordt
beantwoordt.

2-11-2022

PvdA-
10

18-10-2022 Is het correct dat vanaf 2022 geen budget meer beschikbaar is voor
de regeling subsidie experimenteerruimte onderwijs?

De regeling loopt t/m 31 december 2022. Dus vanaf 2023 is er geen budget meer
beschikbaar voor experimenteerruimte onderwijs.

2-11-2022

PvdA-
11

24-10-2022 Doelgroepen en minderheidsbeleid

Ik kwam in de begroting een potje doelgroepen en
minderhedenbeleid tegen. Het gaat in totaal iets van 135 duizend
euro heen. Geen idee waar het aan besteed wordt, maar misschien
interessant om dat uit te zoeken.

Het staat in het documentje "begroting 2023 op budgetniveau PRG
1tm6" als een van de documenten bij het agendapunt begroting.

Het budget Doelgroepen (59.000,-) is bedoeld voor de subsidiering van onder
andere ouderen- en vrouwenverenigingen, Lokaal Zorgvragers Overleg en de
Seniorenkoepel. Dit is vastgelegd in de Subsidieregeling Welzijn 2017. Met het
budget Minderheden (78.000,-) worden activiteiten in het kader van diversiteit (zie
prioriteit begroting 2022) betaald en de Antidiscriminiatievoorziening Limburg
gesubsidieerd.

Het budget minderhedenbeleid (43.000) wordt gebruikt om de Anti-
discriminatievoorziening Limburg (ADV Limburg) te financieren. De ADV signaleert,
voorkomt en bestrijdt discriminatie en ongelijke behandeling in de provincie
Limburg.

Het budget diversiteit, (35.000) als onderdeel van het minderhedenbeleid, komt
voort uit het door de raad op 4-11-2021 aangenomen amendement (S&I.A.5) om
vanaf 2022 structureel € 35.000 beschikbaar te stellen voor het ontwikkelen en
uitvoeren van diversiteitsbeleid.

2-11-2022

PvdA-
12

24-10-2022 Schoolontbijt is vorig jaar afgeschaft, om welk bedrag gaat het? Het schoolontbijt is vorig jaar niet afgeschaft. Onderdeel van het armoedebeleid
2022-2024 Weert is het Jeugdontbijt. In het armoedebeleid is op jaarbasis 50.000
euro gereserveerd voor het Jeugdontbijt.

2-11-2022

VVD-1 11-10-2022 Alg * €1.000,— niet overal consequent Genoteerd als verbetering voor volgend jaar 19-10-2022



VVD-2 11-10-2022 Alg indexerings %’s hoog in 2023, daarna normaal. Betekent bijv 2,4%
op tarieven 2023? Dan wel structureel hoger dan “normaal”. Zie bijv
pg 6

Voor 2024 e.v.is de uitzonderlijk hoge indexering bij een aantal  posten in 2023
geëlimineerd en is voor het basisbedrag uitgegaan van een raming voor 2023 met
de gebruikelijke index van 2,3% cf. de uitgangspunten.

19-10-2022

VVD-3 11-10-2022 Alg zijn bedragen uit bijv MJOP of MJIV nog toereikend gelet op hogere
kosten?

Op dit moment zijn de middelen binnen de MJOP voor uitvoering van het
onderhoud nog toereikend.

2-11-2022

VVD-4 11-10-2022 6 Behoedzaamheidsbedrag €1,6 mln. of 1,2 mln. (pg 162). Of is dat
voor 2022?

De financiële analyse op bladzijde 162 gaat in op de verschillen in de begroting
2023 ten opzichte van de begroting 2022. In de begroting 2022 is ook een
behoedzaamheidsbedrag opgenomen van € 0,4 mln. In de begroting 2023 is een
bedrag van € 1,6 mln. opgenomen waardoor het te analyseren bedrag € 1,2 mln.
bedraagt.

19-10-2022

VVD-5 11-10-2022 8 Overige verschillen nadeel 1.045. Zijn? Diverse kleinere aanpassingen die wat betreft hoogte van de bijstelling niet in deze
analyse op hoofdlijnen worden opgenomen. De financiële analyses (vanaf blz. 144)
zijn gedetailleerder en uitgebreider van opzet.

19-10-2022

VVD-6 11-10-2022 15 # woningen met label B verhoogd met 1833. # nu? Idem aardgasvrij
proof

Zie leeswijzer pagina 10. 19-10-2022

VVD-7 11-10-2022 # meldingen misdaad anoniem naar 70. # nu? Zie leeswijzer pagina 10. 19-10-2022
VVD-8 11-10-2022 17 Soc pijler Moesel: structureel? Of # jaren? Ja, structureel (S). De gebiedsontwikkeling beslaat tenminste 15 jaar. Prioriteit

dient ter dekking van personele kosten voor onze gemeentelijke opdracht in de
sociale pijler.

19-10-2022

VVD-9 11-10-2022 21 Oneigenlijk grondgebruik: geld voor fte en herinrichting. # fte? Vanwege de verschillende betrokken functies en het aantal uur op jaarbasis
kunnen niet alle benodigde uren in fte worden uitgedrukt. Afdeling Ruimte en
Economie: 0,5 fte schaal 8 (2023), 0,2 fte schaal 10 (2024), en 60 uur schaal 11
per jaar inhuur. Afdeling Openbaar Gebied: 68 uur schaal 10 per jaar inhuur.
Afdeling Vergunningen, Toezicht en Handhaving: 270 uur schaal 9 per jaar inhuur
750 uur uitbesteding aan adviesbureau per jaar.

2-11-2022

VVD-10 11-10-2022 22 Inschatting kosten MFA Weert-Zuid realistisch? De investeringskosten zijn begroot met de kennis van nu en op basis van de
huidige marktontwikkelingen. De investering is echter pas voorzien vanaf het jaar
2024. We weten niet hoe de situatie dan is. Het kan dus zo zijn dat het bedrag
voor de gemeentebegroting 2024 moet worden bijgesteld.

2-11-2022

VVD-11 11-10-2022 28 # volw’n overgewicht nu? Zie leeswijzer pagina 10. 19-10-2022
VVD-12 11-10-2022 29 Herindicatie hulp huishouden -419.? Uit AR? Dat klopt, op basis van besluitvorming raad. 19-10-2022



VVD-13 11-10-2022 31 Waar dient 300. voor bij versterken lok basis? Is budget dan op? In 2022 was het beschikbare budget voor versterken lokale sociale basis €
898.000,-. Op basis van de actuele stand van zaken is er nu nog een bedrag van €
211.755,- beschikbaar. Er zijn nog een aantal B&W voorstellen in voorbereiding
waarop nog dit jaar besloten zal worden. De verwachting is dat het beschikbare
budget dan vrijwel geheel ingezet zal zijn voor projecten gericht op het versterken
van de sociale basis. Een gedeelte van het budget wordt ingezet voor structurele
activiteiten zoals het Zelfregiecentrum en Wonen Plus. In de begroting resulteert
in 2023 een positief saldo van 1,9 miljoen dat budgettair neutraal verwerkt wordt.
Het betreft hier het positieve saldo dat de gemeente Weert ontvangt vanuit de
begroting Maatschappelijke Opvang, Beschermd Wonen, Bemoeizorg en OGGZ-
preventie van de MGR, na inzet van middelen voor de toegang, lokale zorgkosten
en het versterken van de lokale sociale basis. De verwachting is dat we dit bedrag
nooit volledig nodig zullen hebben om schommelingen in de ramingen voor zorg-
en uitvoeringskosten op te vangen. Vandaar het verzoek om het budget voor het
versterken van de lokale sociale basis in 2023 te verhogen, zodat er meer ruimte
ontstaat om incidentele initiatieven met een preventief karakter te financieren.

2-11-2022

VVD-14 11-10-2022 31 Is 250. Urban Court in 2024 nog toereikend gelet op stijging prijzen? In de onderzoeksfase die in 2023 plaatsvindt worden de behoeften in beeld
gebracht en wordt een locatieonderzoek uitgevoerd. Dan is duidelijk wat de
wensen zijn en waar dit kan worden gerealiseerd. Op basis hiervan planuitwerking
plaatsvinden. Het budget van € 250.000,- is hierbij vooralsnog richtinggevend.

2-11-2022

VVD-15 11-10-2022 33 Kosten Sporthal Boshoven vast? Stijging prijzen? De hoogte van de prioriteit is gebaseerd op een kostenraming van Synarchis met
prijspeil Q1 2021. Hier is een opslag aan toegevoegd omdat sindsdien de inflatie
enorm is gestegen .
In 2023 wordt het programma van eisen uitgewerkt. Hierbij wordt ook een nieuwe
kostenraming opgesteld.

2-11-2022

VVD-16 11-10-2022 34 Biodiversiteitskaart waar te vinden? De kaart is ontsloten via
https://geo.roermond.nl/kaartviewer/?@Biodiversiteitskaart%20Weert# Er wordt
momenteel aan gewerkt om de kaart via de website van Heerlijkweert te
ontsluiten.

19-10-2022

VVD-17 11-10-2022 37 Bestemmingsplannen 400 woningen bij Prog 3 Natuurlijke en landsch
kwaliteit

Het taakveld 'Ruimtelijke ordening' is ondergebracht bij programma 3. Hier vallen
bestemmingsplannen onder.

19-10-2022

VVD-18 11-10-2022 39 Groene schoolpleinen: middelen derden toegezegd? Dit is niet aan de orde. De gemeente draagt zorg voor een cofinanciering ad. €
25.000,- per school voor 3 scholen in 2023. De bijdrage van derden wordt bekend
in overleg tussen de school en het hiervoor extern opgerichte programmabureau
van de groenblauwerevolutieschoolpleinen. Zie de werkwijze via
https://groenblauwerevolutieschoolpleinen.nl

2-11-2022

VVD-19 11-10-2022 46 Toeristenbelasting met €0,15 omhoog. Extra, naast “gewone”
stijging?

In verband  met de koppeling met de voorgestelde prioriteit 35 Budget toeristische
en recreatieve sector.

19-10-2022

VVD-20 11-10-2022 48 Privaat aanbod draagt bij …. Aanbod van wat? Privaat aanbod in de kwaliteit en het aard van recreatieve voorzieningen in en om
het gebied van de IJzeren Man.

19-10-2022

VVD-21 11-10-2022 49 Overz van 38 cult verg’n? Welke? Op dit moment ontvangen 37 culturele verenigingen subsidie: dit zijn 6
harmonie/fanfares, 9 schutterijen, 4 toneelverenigingen en 18 koren (zie het
subsidieregister van de gemeente Weert)..

2-11-2022

VVD-22 11-10-2022 49 Vijf prof instellingen zijn: RICK, Munttheater, Bosuil, Bieb en
MuseumW?

Ja dat is correct. 19-10-2022



VVD-23 11-10-2022 50 Welke drie organisaties nu met prov. bereik? De drie organisaties die in de subinfrastructuurregeling van de provincie zitten
zijn: Stichting Festivals Limburg (Kunstbende), Percussion Friends en Destination
Unknown.

19-10-2022

VVD-24 11-10-2022 53 Drie bovenregionale evenementen à 150.? Stemt niet overeen met
kostenverdeling

 Het uitgangspunt is een prioriteit van 3 x 150.000,-. We willen de periode in laten
gaan in juli 2023, voor 2023 is dan een bedrag beschikbaar van 75.000,- voor de
jaren 2024 en 2025 telkens een bedrag van 150.000,- en voor de eerste helft van
2026 een bedrag van 75.000,-

19-10-2022

VVD-25 11-10-2022 59 Optimalisatie knelpunt? Moet oplossen zijn? De knelpuntennotitie Ringbanen spreekt over knelpunten en de optimalisatie
daarvan. een knelpunt kan opgelost worden maar een knelpunt, in bijvoorbeeld de
doorstroming, wordt geoptimaliseerd.

2-11-2022

VVD-26 11-10-2022 59 Tekst tweede Indicator Gezond en duurz bewegen De indicator is tweeledig. 1. De kwaliteit van het fietsnetwerk scoort voldoende én
de kwaliteit is gelijk gebleven. 2. De kwaliteit van de
voorzieningen gekoppeld aan de routes is gelijk
gebleven

2-11-2022

VVD-27 11-10-2022 59 0-10 verkeersdoden. Doel is 0, zie pg 56 Het doel is 0 verkeersslachtoffers. Dit is een landelijke doelstelling. De categorie 0-
10 verkeersdoden is de indicator die gehanteerd wordt als 'brede categorie'.

2-11-2022

VVD-28 11-10-2022 60 Weert is optimaal verbonden met de fiets, OV en auto? Weert is in de huidige situatie bereikbaar met de fiets, OV en auto. Maar gelet op
de mobiliteitstransitie en de opgaves waar we voor staan moet en kan de
verbinding met diverse modaliteiten nog beter.

2-11-2022

VVD-29 11-10-2022 61 Bomenbeheerplan, asfalttoplaag, risicobomen bij dit progr? Zie ook
pg 41

Terechte opmerking. Aandachtspunt voor begroting 2024. Uitgangspunt voor de
begroting 2023 is de taakveldtoedeling naar de diverse programma's zoals  die
door de raad is vastgesteld. Bij toelichtende teksten is deze lijn niet altijd zuiver
gevolgd.

19-10-2022

VVD-30 11-10-2022 62 Status regiodeal? Op dit moment is een projectteam onder leiding van Gerd Leers een aanvraag aan
het opstellen voor een Regio Deal. Wethouder van den Heuvel is hier project
wethouder van. Daarnaast verleent de gemeente Weert ambtelijke capaciteit aan
het projectteam. Het projectteam onderzoekt welke focus deze aanvraag moet
krijgen en welke partijen zich daaraan willen committeren. Voor 14 november
2022 dient er een aanvraag ingediend te worden. Dit betreft een aanvraag op
hoofdlijnen. Vervolgens gaan de ministeries zich buigen over alle ingekomen
aanvragen. Mocht Midden-Limburg gekozen worden dan pas volgt de uitwerking
van de Regio Deal. Dit zal in 2023 plaatsvinden. De governance en de financiële
bijdrage worden dan inzichtelijk gemaakt.

2-11-2022

VVD-31 11-10-2022 62 Wat was bijdrage SML? Structureel € 0,60 per inwoner en voor het afgelopen jaar eenmalig €1,- per
inwoner t.b.v. de Regio Deal.

2-11-2022

VVD-32 11-10-2022 72 OAW? Moet AOW zijn? Klopt, typefout. Moet zijn AOW-ers. 19-10-2022
VVD-33 11-10-2022 73 Kosten gas, energie, schoonmaak nu? En gaan naar? De begroting stijgt van ruim 360k naar 460k. We verwachten inmiddels dat het

nog wel meer zal zijn, maar definitieve cijfers zijn nog niet bekend.
2-11-2022

VVD-34 11-10-2022 72 Waar zitten Baten in overz pg 72? Baten zijn niet opgenomen in dit  overzicht. Doel van deze opsomming is inzicht
geven in de kostenopbouw van het onderdeel overhead als zodanig.

19-10-2022

VVD-35 11-10-2022 74 Benchmarkgeg’s? Benchmarkgegevens op deze specifieke prioriteit zijn ons bekend 2-11-2022

VVD-36 11-10-2022 75 Wat zijn Interventies? Goede overdracht van de vakkennis, omgevingskennis (ervaring en netwerk) en
organisatiedenken van AOW-gerechtigden

19-10-2022



VVD-37 11-10-2022 78 Was kst’ndekkendheid nog niet bekeken? Deze worden periodiek opnieuw beoordeeld. 2-11-2022
VVD-38 11-10-2022 80 Toeristenbelasting campings wordt? 1,60 euro 2-11-2022
VVD-39 11-10-2022 82 Kst’ndekkendheid Titel 1, H15 fors lager? Was 56 Deze mutatie is gelegen in de uitgifte voor vergunningen voor

gehandicaptenparkeerkaarten en gehandicaptenparkeerplaatsen. Enerzijds worden
er voor 2023 minder van dergelijke vergunningsaanvragen verwacht (dit op basis
van de realisatie 2022)  terwijl anderzijds de stijgende externe kosten voor
medische advisering (nog) niet volledig in de leges worden doorberekend.

2-11-2022

VVD-40 11-10-2022 85 Woonlasten obv welke pandw’de? De gemiddelde WOZ-waarde woningen gemeente Weert zoals die op de website
van de Waarderingskamer is vermeld:
https://www.waarderingskamer.nl/alle-beoordelingen/
Daarbij is op voorhand al rekening gehouden met een WOZ-waardestijging voor
2023 met minimaal +8% voor woningen (de definitieve stijgingspercentages voor
2023 zijn nog niet bekend).

2-11-2022

VVD-41 11-10-2022 91 Risico 7 nieuw? Stond vorig jr er ook. Combi Jeugdhulp? Ja en Nee, risico 7 is (in begroting 2023) nieuw in deze tabel opgenomen. Stonden
WMO en Jeugdhulp voorheen nog in 1 risico genoemd, zijn er hier nu 2 van
gemaakt (7+8).

19-10-2022

VVD-42 11-10-2022 91 R.K. nummers kunnen p jr wijzigen? Ja dat kan. De nummers zijn als volgt opgebouwd: bijv. R.K.1.40. = R=Risico;
K=Directeur; 1=nummer afdeling in het overzicht; 40=risiconr 40. Bij wijziging
van directeur en/of nr. in de lijst kunnen deze nummers wijzigen. Nadeel van deze
systematiek is dat de risico's soms niet 1-op-1 met elkaar te vergelijken zijn.
Voordeel is dat we hiermee weten dat we geen risico's missen. Momenteel loopt
een onderzoek naar de mogelijke opvolging van ons huidige risico-overzicht. In dit
overzicht zal dan gewerkt worden met unieke opvolgnummers die deze uitdaging
wegneemt.

19-10-2022

VVD-43 11-10-2022 96 Bandbreedte ratio noemen. 0,8 is ook onder 1,4 Uitgangspunt van de ratio waaraan het weerstandsvermogen aan moet voldoen is
de ratio  'Voldoende'. De raad heeft daarbij de ondergrens gesteld op 1 ( nota
'Reserves en voorzieningen 2020'. Aandachtspunt begroting 2024.

19-10-2022

VVD-44 11-10-2022 99 Waar staan startersleningen? W niet genoemd bij Schuldquote De starters- en duurzaamheidsleningen, en de lening aan Enexis leningen maken
ook deel uit van de doorgeleende gelden. In de toelichting is er voor gekozen om
de leningen aan de woningcorporatie, met het grootste aandeel (83%) te
benoemen.

19-10-2022

VVD-45 11-10-2022 101 Looptijden 2017-2021 bij Water. Nieuwe aanw? Deze plannen gelden nog. Bij de groen-blauwe agenda worden deze
geactualiseerd.

20-10-2022

VVD-46 11-10-2022 102 Tekst bollards al jaren hetzelfde Het is een onderhoudsbudget waar jaarlijks weinig wijzigingen in zitten.
De vervangingen zijn altijd via eenmalige investeringen gegaan
Voor volgend jaar is de enige wijziging dat we van 2 bollards de aanmeldzuilen
dienen te vervangen.

De Bollards reguleren het verkeer in en rond de binnen stad. Dit zijn inzinkbare
afsluitpalen.
De aanmeldzuilen van de bollard op de Korenmarkt en Nieuwe Markt zijn
verouderd en zullen vervangen moeten worden.

19-10-2022

VVD-47 11-10-2022 106 Stijging langlopende leningen? De stijging van de langlopende leningen houdt verband met de verwachte
aantrekking van nieuwe geldlening(en) voor de financiering van de geplande
investeringen en uitgaven voor de grondexploitatie

19-10-2022



VVD-48 11-10-2022 107 Rente duurz’hdslening vast? Evt. via banken? Commerciële activiteit? Het verstrekken van duurzaamheidsleningen  voor heel Limburg loopt al een
aantal jaren via de provincie.  Aanvankelijk was Weert koploper met het
verstrekken van duurzaamheidsleningen. Sinds het krediet hiervoor op is worden
aanvragers doorverwezen naar de provincie. De  huidige boekwaarde van de
duurzaamheidsleningen betreft de eerdere verstrekkingen, waarvoor rente en
aflossingen worden ontvangen.

19-10-2022

VVD-49 11-10-2022 108 Daling ontv rente bij langlopende leningen, terwijl totaal bedrag
langlopende leningen UG stijgt?

De rente van de langlopende geldleningen stijgt door de verwachte aantrekking
van lening (en) en de stijging van de rente. De ontvangen rente op langlopende
leningen neemt af door aflossing van de in het verleden doorgeleende
geldleningen aan de woningcorporatie. Vanaf 1995 trekken de woningcorporaties
zelf op de kapitaalmarkt leningen aan.

19-10-2022

VVD-50 11-10-2022 112 Extra middelen Jeugd: 25% niet in B2023 ev? Vanuit het voorzichtigheidsprincipe is hier inderdaad niet voor gekozen. 19-10-2022

VVD-51 11-10-2022 115 Bijdragen GR’n uit resp begrotingen? Tabel geeft weer met welke bijdragen aan de GR-en in de begroting 2023 en
meerjarenraming 2024-2026 van de gemeente Weert rekening is gehouden. De
bijdragen zijn opgenomen in de begrotingen 2023 van de betreffende GR-en.

19-10-2022

VVD-52 11-10-2022 116 Balansgeg’s alle GR’n uit resp begrotingen? De balansgegevens komen uit de begrotingen 2023 van de betreffende GR-en. 19-10-2022

VVD-53 11-10-2022 117 Manifest GGD is wat? De bestuurscommissie GGD heeft het Manifest 'Naar gelijke kansen op gezondheid'
omarmd. Het Manifest benoemt twee maatschappelijke opgaven, waaraan de
gemeente met hun partners willen werken: het vergroten van gelijke kansen op
een gezond leven en makkelijke maken van gezond leven.

2-11-2022

VVD-54 11-10-2022 118 Activiteiten RUD niet genoemd. Bij andere GR’n wel. De constatering is juist, dat bij de RUD bij het item 'Bedrijfsactiviteiten' geen
activiteiten benoemd worden. De RUD voert taken uit op het gebied van
vergunningverlening, toezicht en handhaving. Voornamelijk op het gebied van
milieu. Ze geven advies, houden toezicht én ze delen en ontwikkelen kennis (ter
verbetering van de kwaliteit van onze leefomgeving).

19-10-2022

VVD-55 11-10-2022 119 Gn risico’s? Zie tekst bij Ontw’n De genoemde ontwikkelingen zijn op dit moment nog geen probleem, maar
verdienen wel aandacht omdat ze op de langere termijn een risico kunnen vormen.

2-11-2022

VVD-56 11-10-2022 122 # aandelen Enexis (jawel 🙂): 112.050 ipv 112.110 Het juiste aantal aandelen van Enexis bedraagt 112.050. 19-10-2022
VVD-57 11-10-2022 123 # aandelen 17 ipv 18? zie B2022, pg 108 Bij de 5 jaarlijkse statutaire herverdeling (op basis van inwonertallen) is in 2021

het aantal aandelen  WML van gemeente Weert gestegen van 17 naar 18.
19-10-2022

VVD-58 11-10-2022 125 Status toekenning obv TLTRO? In het haljaarbericht schrijft de BNG hierover: "Het gesprek dat BNG Bank
daaropvolgend aanging met De Nederlandsche Bank (DNB) om alsnog tot een
proportionele uitkomst te komen, die recht doet aan de bedoeling van de TLTRO
en het feit dat BNG Bank materieel aan de voorwaarden voor toekenning voldoet,
leidde niet tot het gewenste resultaat. Begin 2022 besloot DNB definitief de
rentekorting niet te verlenen. Hierop besloot het Executive Committee (ExCo) om
een juridische procedure in gang te zetten.”
Dit is nog de stand van zaken; nadere ontwikkelingen zijn er niet.

19-10-2022

VVD-59 11-10-2022 125 Opnemen van ESG bij andere GR’n? Risico? Governance-aspecten (waaronder ESG) kunnen benoemd worden bij de risico's in
de paragraaf verbonden partijen, indien deze significant zijn. Dit is thans niet het
geval.

19-10-2022



VVD-60 11-10-2022 126 Status eind verwerkingscontracten 2023? Aanbesteding, wijz kst’n? Vraagstelling is niet duidelijk. Welke informatie wil de VVD krijgen? 19-10-2022

VVD-61 11-10-2022 130 Uitspraak HR Didam: onderhands zou onder bep vwd’n wel kunnen?
Ik kijk ook nog

Onderhandse verkoop is nog steeds mogelijk mits het voornemen tot deze verkoop
wordt gepubliceerd, waarbij een reactietermijn van twintig kalenderdagen in acht
wordt genomen waarbinnen eventuele derde partijen kunnen aangeven dat zij ook
als gegadigde in aanmerking dienen te komen.

2-11-2022

VVD-62 11-10-2022 133 Status voor elk pand Energie Maatwerkadvies? De Energie Maatwerkadviezen voor alle gemeentelijke panden worden in het 1e
kwartaal van 2023 afgerond. De aanbesteding hiervan is heeft vertraging
opgelopen waardoor dit een kwartaal is vertraagd.

2-11-2022

VVD-63 11-10-2022 133 Evaluatie oneigenlijk grondgebruik beschikbaar? In maart 2022 heeft het college kennis genomen van de evaluatie 2020-2021. De
evaluatie 2021-2022 zal naar verwachting nog dit jaar aan het college van B&W
worden voorgelegd.

2-11-2022

VVD-64 11-10-2022 133 Bedrag energiekst’n gemeente Weert Op basis van de Energie Maatwerkadviezen zal in 2024 een meerjaren
investeringsplan (MJIP) worden voorgelegd aan de gemeenteraad. Het  MJIP geeft
inzicht in de benodigde investeringen om de verduurzaming van de
kernportefeuille van het gemeentelijk vastgoed te kunnen uitvoeren. Vooruitlopend
op dit MJIP is in 2020 een bedrag van € 500.000,-- uit de Routekaart
Energietransitie toegevoegd aan de MJOP. Dit bedrag is bestemd voor maatregelen
voor verduurzaming. Vooruitlopend op het MJIP kunnen daarmee al
verduurzamingsmaatregelen worden gefinancierd binnen de vastgoedportefeuille.
Dit bedrag is niet toereikend om de gehele verduurzaming te kunnen financieren.

2-11-2022

VVD-65 11-10-2022 135 Sportaccomm energiekst’n waren? Is 281. totaal of indexering? Het bedrag van € 281.000 betreft enkel de indexering. De energiekosten van de
sportaccommodaties exclusief indexering betreffen € 646.000,-.

19-10-2022

VVD-66 11-10-2022 135 Taakveld Samenkr&Burgerpart: post onderwijshuisv? Dit is abusievelijk benoemd als onderwijshuisvesting, maar betreft lagere
opbrengsten van wijkhuizen en buurtaccommodaties.

2-11-2022

VVD-67 11-10-2022 138 Pm posten terwijl %’s bekend? Zie pg 79 Terechte opmerking. Percentages hadden in dit overzicht opgenomen kunnen
worden.

19-10-2022

VVD-68 11-10-2022 139 Overz vergeleken met pg 6: gebruik - teken net andersom. Is
duidelijker en - bij resultaat 373 ontbreekt

Terecht punt. Genoteerd als verbetering voor volgend jaar 19-10-2022

VVD-69 11-10-2022 146 Verwijzingen nr 2.4.1, 2.4.2 en 1.3.8? Staan waar? 2.4.1 Kapitaallasten en 2.4.2 Personele lasten staan op pagina 144. 1.3.8
Paragraaf vastgoed, financiële samenvatting vanaf pagina 134. Deze nummering is
wel zichtbaar in de werkversie in Lias, maar niet in de definitieve versie.
Genoteerd als verbetering voor volgend jaar.

19-10-2022

VVD-70 11-10-2022 146 Welke musea heeft Weert? Naast MuseumW? Museum Weert is het enige gemeentelijke museum in Weert. 19-10-2022
VVD-71 11-10-2022 149 419. beschikb vr? Zelf opzoeken, Rv jun 2-11-2022
VVD-72 11-10-2022 151 # jeugdigen nu? De Raad is of wordt een dezer dagen geïnformeerd over de rapportage Wmo

maatwerkvoorzieningen Jeugdhulp eerste halfjaar 2022. Het proces rondom de
rapportage kent een kortere doorlooptijd dan het proces van de tussenrapportage
en begroting. De prognoses zijn daardoor gebaseerd op meer ervaringsgegevens
over 2022 dan de ramingen in de tweede tussenrapportage 2022 en de begroting
2023.
In de begroting 2023 is uitgegaan van stabilisatie van het aantal cliënten en
zorgzwaarte op het niveau van begin 2022. Bij de eerste tussenrapportage 2023
wordt de begroting 2023 indien nodig aangepast op basis van de op dat moment
actuele prognoses.

2-11-2022



VVD-73 11-10-2022 153 Toelichting riolering vs bedragen in tabel? In de toelichting onder de tabel worden de kapitaallasten, personele lasten en
vastgoedmutaties buiten beschouwing gelaten. Deze worden centraal in de
begroting geanalyseerd. Daarom ontstaat er een verschil tussen de bedragen in de
toelichting en de bedragen in de tabel.

19-10-2022

VVD-74 11-10-2022 153 Huisv kwetsbare doelgr’n: toel 340. vs bedrag 624. Welke toelichting wordt hier verlangd? 19-10-2022

VVD-75 11-10-2022 153 Hoort huisv kwetsbare doelgr’n in progr 3? Taakveld 81 is aan dit programma gekoppeld bij de toedeling naar de nieuwe
programma's voor de begroting 2023. Baten en lasten in een taakveld mogen op
basis van de regelgeving niet gesplitst worden naar meerdere programma's.

2-11-2022

VVD-76 11-10-2022 156 Keuze Weert: voor- of nascheiding PMD? Aangezien via nascheiding een grotere hoeveelheid PMD wordt ingezameld, heeft
Weert voor het nascheidingsmodel gekozen

2-11-2022

VVD-77 11-10-2022 157 Platform A2 niet in § over verbonden partijen? Bij Platform A2 is geen sprake van bestuurlijk belang in het kader van de BBV
(zeggenschap, hetzij uit hoofde van vertegenwoordiging in het bestuur hetzij uit
hoofde van stemrecht), waardoor dit samenwerkingsverband geen partij is,
waarover in de paragraaf Verbonden partijen gerapporteerd moet worden.

2-11-2022

VVD-78 11-10-2022 158 Contractuele verplichtingen bij Parkeren off street? Vanaf 2023 worden de gemeentelijke gebouwen, waaronder de betaalautomaten
op straat (on street) en  parkeergarages (off street), voorzien van lokaal
duurzaam opgewekte elektriciteit.
Hiervoor is door de gemeente een contract afgesloten met het groene
energiecollectief OM Nieuwe Energie en de elektriciteit is daarbij afkomstig van
Weert Energie.
Gezien de ontwikkelingen op de energiemarkt is de verwachting dat de kosten
voor de elektriciteit voor de parkeerapparatuur op straat en in de garages gaat
toenemen.

2-11-2022

VVD-79 11-10-2022 159 T02 34. in tabel vs toel 135. nadeel? In de toelichting onder de tabel worden de kapitaallasten en personele lasten
buiten beschouwing gelaten. Deze worden centraal in de begroting geanalyseerd.
Daarom ontstaat er een verschil tussen de bedragen in de toelichting en de
bedragen in de tabel. Het voordeel op de corona maatregelen bij de verkiezingen
dient opgeteld te worden bij het nadeel van de ID kaarten.

2-11-2022

VVD-80 11-10-2022 162 Behoedz bedrag 1,2 mln of 1,6 mln (pg 6) Zie reactie bij  vraag VVD-44. 19-10-2022

VVD-81 11-10-2022 162 Jeugdzorg 2.731. moet geel vlak zijn? Budgetneutr Nee, de hogere Gemeentefondsuitkering ad 2.731 voor Jeugdzorg wordt
budgettair verwerkt. In de begroting 2023 zijn géén lasten geraamd als 'inzet'
voor deze uitkering. Er is nog geen bestedingsdoel bekend.

19-10-2022

VVD-82 11-10-2022 162 T08 Prio incid 1.765. in geel vlak? Budgetneutr? De incidentele prioriteiten worden in 2023 ten laste van de algemene reserve
gebracht en vanaf 2024 van het begrotingssaldo

19-10-2022

VVD-83 11-10-2022 169 In tabel 399., in tekst 454. Klopt tabel? De tabel geeft alleen de vrijval vanuit de wegvallende afschrijvingslasten. Vanuit
de begroting 2022 is daarnaast nog het restant van 2022 beschikbaar.

19-10-2022

VVD-84 11-10-2022 193 Benchmark? Nu Weert vergeleken met Weert ander jr Dit betreft het standaardoverzicht BBV Beleidsindicatoren dat wat betreft
presentatie niet gewijzigd is t.o.v. andere jaren.

19-10-2022



VVD-85 18-10-2022 19 Op p.19 staat dat we het gebruik van zaalsportaccomodaties willen
optimaliseren door meer zichtbaarheid te geven aan zaalsporten. Ik
begrijp niet helemaal hoe de zichtbaarheid van zaalsporten de inzet
van de accomodaties kan optimaliseren. Is het mogelijk hier een
verdere toelichting bij te geven?

De buitensportactiviteiten zijn voor iedereen direct zichtbaar. De activiteiten van
de zaalsportverenigingen zijn minder zichtbaar, Door een betere zichtbaarheid
willen de verenigingen de bekendheid met de activiteiten vergroten en hiermee
bezoek (wedstrijden) en deelname (lidmaatschap, vrijwilligerswerk) stimuleren.
Dit draagt uiteindelijk bij aan behoud / groei van deelname en hiermee aan
behoud / groei accommodatiegebruik.

2-11-2022

VVD-86 18-10-2022 60 Op p.60 staat het doel “Iedereen heeft in 2030 toegang tot het
mobiliteitssysteem, ongeacht fysieke, mentale of economische
beperkingen” met als indicator “Per 500 huishouden minimaal één
(emissieloze) deelauto beschikbaar.”. Hoe wordt dit gerealiseerd en
welke rol heeft de gemeente in het realiseren hiervan? En wat zijn de
consequenties indien dit doel niet wordt gehaald?

Er zijn diverse partijen die deelmobiliteit willen en kunnen uitrollen. We zijn nu
met diverse partijen in gesprek. De gemeente is hier in de rol als initiator en
mogelijkmaker.

2-11-2022

VVD-87 18-10-2022 Hoe zien we de relatie tussen de druk op het ambtelijk apparaat, het
tekort aan mensen en de nieuwe gewenste functies. Hoe gaan we dit
invullen en prioritiseren? Is dit op basis van openstaande vacatures
en het succes op het invullen daarvan of vinden er ook interne
verschuivingen plaats op basis van grootste behoeften/prioriteiten?
En in het laatste geval, hoe worden de prioriteiten dan bepaald?

Het zal een combinatie betreffen. Enerzijds wordt er geïnvesteerd in de spoedige
invulling van vacatures door het werven van nieuwe medewerkers, het tijdelijk
inhuren van mensen en waar dit kan kunnen prioritaire onderwerpen nopen tot
(tijdelijke) verplaatsing van de inzet van arbeid van bestaande medewerkers. In
deze tijd van arbeidsmarktkrapte, een hoog ambitieniveau en ervaren werkdruk is
er geen standaardaanpak. Prioriteren is hierbij het uitgangspunt waar we
afhankelijk van het onderwerp het gesprek zullen (blijven) aangaan met raad
en/of college.

2-11-2022

VVD-88 18-10-2022 45 Hoe verhoudt de jaarlijkse Open Bedrijven Route zich tot bijv.
Keyport Meets Regio In Je Rugzak? Wat zijn de kosten van deze
route?

Keyport Meets - Regio in je rugzak is een digitale leer-, voorstel- en
ontmoetingsplek in combinatie met een evenement en ontmoetingsdagen.
Leerlingen worden geholpen met oriënteren op hun toekomstige werkloopbaan,
door ze in te laten zien welke kansen de regio aan hen biedt om dit te
verwezenlijken. Via het platform Regio in je Rugzak worden leerlingen en
bedrijven aan elkaar gekoppeld. Keyport Meets wordt betaald door Keyport (met
een eenmalige bijdrage vanuit de regionale Taskforce om 100 bedrijven uit de
regio tegen een laag tarief te laten instappen) en de aangesloten bedrijven. Voor
deelname aan Regio in je Rugzak zijn verder geen kosten voor de gemeente of de
scholen verbonden. Via de Open Bedrijven Route maken we ook werk van het
beter zichtbaar maken van onze bedrijven. Deze heeft een bredere doelgroep dan
alleen leerlingen, naast de jeugd betreft dit ook andere inwoners van Weert zoals
afgestudeerden en werkzoekenden. Het concept van de Open Bedrijven Route
moet nog worden uitgewerkt in samenwerking met Weert Marketing, het onderwijs
en parkmanagement. De kosten van deze Route zijn nog niet bekend. Het is de
bedoeling dat deze wordt gefinancierd door (in elk geval) de gemeente en Weert
Marketing.

2-11-2022

VVD-89 18-10-2022 65 Gestreefd wordt naar nog betere dienstverlening terwijl Weert al
boven het gemiddelde zit. Gelet op de werkdruk, krapte op de
arbeidsmarkt en beoogde intensievere deelname aan en in
samenwerkingsverbanden als M50, Interregcommissies is de vraag:
wanneer is goed goed genoeg?

Dit bepaalt de raad. De raad stelt kaders vast. 2-11-2022



VVD-90 18-10-2022 Alg. Zijn geraamde budgetten in o.a. MJOP, riolering, afval nog
toereikend kijkend naar de huidige prijsstijgingen?

Voor wat betreft riolering zijn er voldoende middelen beschikbaar in de
voorziening. Volgend jaar wordt een nieuw GRP opgesteld en wordt alles opnieuw
doorgerekend.
Voor afval wordt jaarlijks de kostendekkendheid bepaald en indien nodig het tarief
aangepast. Op basis  van de inzichten van nu dus ook toereikend.
Voor MJOP zie vraag VVD-3.

2-11-2022

VVD-91 19-10-2022 Één van de prioriteiten betreft het plan herinrichting Stationsstraat.
Hierin staat dat het onderzoek dat eerder heeft plaatsgevonden
wordt uitgewerkt tot een plan om van de Stationsstraat een woon-
en werkstraat te maken.
Mijn vraag is of dat dit plan voorgelegd gaat worden aan de raad
zodat wij hiervan als raad nog iets van kunnen vinden?

Het onderzoek naar de vergroening van o.a. de Stationsstraat als uitwerking van
een aangenomen motie wordt in december besproken met uw raad.

2-11-2022


